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PROTOKÓŁ NR 0012.4.6.2019 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

 i Samorządu Terytorialnego  
w dniu 23 maja 2019r. 

 
 
Miejsce posiedzenia I części Komisji: Ochotnicza Straż Pożarna  
w Jastrzębiu Górnym. 
Czas posiedzenia Komisji: 11.00 – 11.40. 
 
Miejsce posiedzenia II części Komisji: Urząd Miasta, sala 130 A.  
Czas posiedzenia Komisji: 12.00 – 13.05. 
 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli członkowie Komisji oraz goście zgodnie 
z załączonymi listami obecności.  
 
I część Komisji – OSP Jastrzębie-Górne. 
 
Dyrektor MZN Beata Olszok przedstawiła teren, w którym obecnie posiada miasto 
na budowę strażnicy, zapoznała radnych z obecnym stanem budynku, koncepcją 
przebudowy, koncepcją budowy dwóch garaży na potrzeby OSP. Dyrektor 
poinformowała radnych o sposobie wykorzystania budynku w przyszłości, sali 
ogólnodostępnej, możliwości umieszczenia organizacji takich jak siedziba 
Zarządu osiedla, Koła gospodyń i innych Stowarzyszeń tam działających. Obecnie 
Zarząd osiedla i Koło gospodyń korzysta już z pomieszczeń oraz częściowo OSP. 
W trakcie spotkania radni zadawali pytania, na które zostały udzielone 
odpowiedzi, poinformowano radnych o przewidywanym terminie zakończenia 
projektu określonych na koniec roku 2019, ogłoszenie przetargu przewidywane 
jest na początek roku 2020. 
 
 
Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2018 rok - 
absolutorium. 
 

 projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 
Jastrzębie-Zdrój za 2018 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta za 2018 rok,  
 

 projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój. 
 

 Sprawy bieżące: 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój,  
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 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2019 rok, 
 
 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Przyjęcie protokołu z dnia 25 kwietnia 2019r. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

Ad.1, Ad.2.  
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad. 
 
Otwarcia II części posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego – Tadeusz Markiewicz. 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  
 
Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad, wobec którego 
Komisja nie wniosła uwag. 
 
Ad. 3. 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2018 rok - absolutorium. 

 
 projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 

Jastrzębie-Zdrój za 2018 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta za 2018 rok,  

 

 projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój. 

 
Sprawozdanie z wykonania budżetu wraz z projektami uchwał omówił Skarbnik 
Miasta Dariusz Holesz. 
 
Głosowanie radnych: 
 

 projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 
Jastrzębie-Zdrój za 2018 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta za 2018 rok,  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie Sprawozdanie z wykonania budżetu 
Miasta za 2018 rok. Stanowisko przyjęto głosami: za–2, przeciw–0, 
wstrzymujących się –2. 
 

 
 projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta  

Jastrzębie-Zdrój 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –1, przeciw –0, wstrzymujących się –3. 
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Ad.4. 
Sprawy bieżące. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój,  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2019 rok, 

 
Uzasadnienie do projektów uchwał przedstawił Skarbnik Miasta Dariusz Holesz, 
zapowiedział planowaną autopoprawkę i omówił ją. Autopoprawka zostanie 
przedstawiona na Komisję Budżetu i Skarbu.  
 
Anna Hetman 
W lipcu chcemy złożyć wniosek o dofinansowanie zadania Aleja Piłsudskiego                      
czyi wiadukt i rondo, gdy będzie wniosek przygotowany to będę się zwracała do 
radnych zwłaszcza ze strony Prawa i Sprawiedliwości, licząc na wparcie, licząc na 
to, że będziecie tak skuteczni jak inni w celu pozyskania środków na strategiczną 
inwestycję z Funduszu Dróg Samorządowych. 
 
Dariusz Holesz 
Formalnie w WPF i Budżecie będzie to wyglądało tak, że likwidujemy jedno 
zadanie przebudowa skrzyżowania z ulicą Graniczna, likwidacje zadania  w 
postaci przebudowy wiaduktu, powstanie jedno nowe zadanie przebudowa Alei 
Piłsudskiego. 
Jakie prace będą wykonywane na ulicy Grodzkiej? 
 
Maria Pilarska 
Musi być wyrwana cała wierzchnia warstwa, wykopy około 1 metra, kruszywo 
zgodnie z normami, zaklinowanie, na wierzch dwie warstwy asfaltu.  
 
Andrzej Matusiak 
Zamknięty jest most, teraz tą ulicę chcecie państwo zamknąć, jak tu przywieźć 
inwestorów? 
 
Maria Pilarska 
Trudne zadanie, możliwe do wykonania w miesiącu lipcu, wtedy gdy ruch 
samochodowy jest w mieście najmniejszy, mamy nadzieję, że miesiąc nam 
wystarczy aby ten odcinek Grodzkiej zrobić. Warunek jest taki, że w przetargu 
zostanie wyłoniony wykonawca, wówczas zdążymy wykonać w miesiącu lipcu, 
tablice objazdowe będą prowadzić do ulicy Zdrojowej. 
 
Andrzej Matusiak 
Co się dzieje złego, że to trzeba tam przeprowadzić.  
 
Maria Pilarska 
Łatane są dziury, bo nie ma podbudowy, należy ją wykonać. Nie ma możliwości 
zrobienia bokiem objazdu.  

 
Anna Hetman 
Wykonanie tego zadania jest niezbędne. Duże zadanie czyli wiadukt i rondo 
będzie realizowane co najmniej dwa lata, więc udrożnienie Pszczyńskiej jest 
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konieczne, trzeba liczyć na to, że znajdzie się wykonawca i wykonane zostanie to 
w lipcu.  
 
Maria Pilarska 
Z niepokojem patrzymy na ten wiadukt, każdy dzień idzie inspektor mostowiec                 
i to sprawdza, jeśli będą te uszkodzenia się pogłębia, wtedy rzeczoznawca może 
zamknąć w każdej chwili ten obiekt. Jeśli chodzi o naprawy to były wykonywane 
przeglądy i naprawy, ale tam jest zastosowany beton B-5, B-10 zamiast beton -
35, to jest piasek, który się obsypuje, tam już nie ma czego ratować.  
 
Tadeusz Sławik 
Jaki jest dalszy los łącznik Strażackiej i Stodoły? 

 
Maria Pilarska 
Prowadzimy tam trzy prace dokumentacyjne, nie bez problemu, mieszkańcy nie 
chcą tej drogi, możemy się spotkać i pokażę na mapie.  
 
Głosowanie radnych: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2019 rok, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Andrzej Matusiak 
Budynek na ulicy Północnej, jak wygląda sprawa ze strony miasta? 
 
Anna Hetman 
Bezpośrednio miasta to nie dotyczy, choć bardzo nas niepokoi, był Inspektor 
Nadzoru budowlanego, sprawdzał to, na dzień dzisiejszy nie stanowi to 
bezpośredniego zagrożenia. Jest to budynek Górniczej Spółdzielni Mieszkaniowej 
z Wodzisławia, sprawy toczą się między Spółdzielnią a Inwestorem.  
 
Maria Pilarska 
Sprawę prowadzi nasz Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Zarządy Osiedli i Sołectw proszą o zawiadamianie drogą mailową gdy będą 
rozpoczynane  prace remontowo-budowlane na terenie miasta lub oddawane do 
użytkowania wykonanych już prac.  
 
Maria Pilarska 
Przewodniczący Osiedli i sołectw dokładnie śledzą  jakie roboty na ich terenie są 
wykonywane, wiedzą, na jakim to jest etapie, mogą się dopytać, zapraszamy.  
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Tadeusz Markiewicz 
Mieszkańcy ulicy Wodeckiego oraz przedstawiciele istniejących tam instytucji 
proszą, aby w niektórych miejscach, które są zastawiane przez parkujących, 
wyznaczyć oficjalne oznakowanie.  
 
Maria Pilarska 
Analizowaliśmy sytuację na ulicy Wodeckiego. Sytuacja dotyczy tego, że została 
wykonana większa część parkingu przy ulicy Wodeckiego, samochody 
pracowników kopalni parkują na tym parkingu, nie da się tego tak oznakować, 
aby wykluczyć inne samochody, to jest parking publiczny dla wszystkich. 
Zajeżdżanie samochodami i stawanie na wjazdach to jest sprawa Kodeksu i 
przepisów ogólnych.  
 
Jarosław Potępa 
Jeśli jest blokowanie czy tarasowanie należy dzwonić po Policję, patrol oceni 
sytuację. Nasze miasta staje się ciasne bo samochodów jest zbyt dużo. 
Proponuję poruszyć ten temat na spotkaniu z Komendantem Policji.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Posiedzenie wyjazdowe do Komendy Miejskiej Policji odbędzie się w miesiącu 
czerwcu o godzinie 11.00. 
 
 
Ad.6. 
Przyjęcie protokołu z dnia 25 kwietnia 2019r. 

Protokół został przyjęty głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
 
Ad. 7 
Zakończenie posiedzenia.  
 
Przewodniczący Komisji - Tadeusz Markiewicz podziękował wszystkim za 
przybycie po czym zakończył posiedzenie. 
 
 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk                            Przewodniczący Komisji 

Bezpieczeństwa Publicznego 
i Samorządu Terytorialnego 

 
Tadeusz Markiewicz 


